

中部水域人工島研究
建「島」未來設計比賽
Study on the Artificial Islands in the Central Waters
“Building the Islands of the Future” Design Competition

參賽表格 Entry Form
(初小組 Junior Primary Group)

參賽者資料 Participant's Particulars (必須填寫所有部分 All parts are mandatory)

姓名: (中 Chinese) (請依照身份證明文件填寫)

Name: (英 English) (As shown on proof of identity)

年齡: 性別:

Age: Gender:

學校名稱: 年級:

School Name: Grade:

*參賽者聯絡電話: *參賽者電郵地址:

Contact No. of Participant: Email Address of Participant:

家長/監護人聯絡電話: 家長/監護人電郵地址:

Contact No. of Parent/Guardian: Contact No. of

Parent/Guardian: Parent/Guardian:

郵寄地址:

Postal Address:

參賽組別: 初小組

Entry Categories: Junior Primary Group

*如適用 If applicable

參賽作品資料 Information of Entry

(必須以中文或英文字填寫所有部分 All parts are mandatory, please fill in with Chinese or English)

每個參賽組別/參賽者只可呈交一份參賽作品。

Each participant can only submit one Entry.

作品名稱:

Name of Entry: _____

作品描述:

Entry Description: (不多於30字 Not more than 30 words)

中部水域人工島研究
建「島」未來設計比賽
Study on the Artificial Islands in the Central Waters
“Building the Islands of the Future” Design Competition

參賽表格 **Entry Form**
(初小組 **Junior Primary Group**)

^ 參賽者其家長/監護人同意參賽者參加建「島」未來設計比賽。

The parent/guardian of the Participant has given permission to the Participant to participate in this “Building the Islands of the Future” Design Competition.

^必須填寫 Required

收集個人資料聲明 **Personal Information Collection Statement**

收集目的

所有由參賽者提供以作為參賽用途的資料將予以保密。主辦機構及其他相關人士若未經參賽者許可，不會向第三方透露該等資料。參賽者的個人資料只會用作提交作品及評選時的通訊用途，以及與是次比賽相關的行政用途。

Purpose of Collection

Any information supplied by the Participants for the purpose of the Competition will be treated as confidential and will not be released by the Organisers and any third parties without the Participant's permission. Personal information of Participants will only be used for communications regarding the submission and selection and otherwise to the extent necessary for administrative matters for the selection.

查閱個人資料

根據《個人資料(私隱)條例》(第486章)，閣下有權取得及修改用作報名的個人資料。如有需要，請以書面形式通知主辦機構。

Access to Personal Data

You have a right to request access to and correction of your personal information provided in your Entry in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486). Should you need to exercise the right, you should make your request in writing to the Organisers.